
TO : CENTALINE SECURITIES LIMITED Date 日期 

致  : 中原證券有限公司

Account Number 賬戶號碼 Account Name 賬戶名稱

Stock Code Stock Name Name of Certificate Holder No. of Shares

股份編號 股份名稱 持有人名稱 股份數量

Client's Signature (s) 客戶簽署 Authorized Signature (s) 授權簽署

(請用留存本行之有效簽署式樣)

AE signature SI Input Authorizer & Checker

經紀人簽署 結算輸入資料 授權及核對人

Oct-16

注意: ( I ) 經由中央結算系統收存之證券需受中央結算公司之規則及條例所約束。( II ) 證券必須待中央結算公司

收妥作實後才存入貴證券賬戶。( III ) 證券必須待存入貴賬戶之後的一個工作日才能賣出。 ( IV ) 若客戶隨後賣出

證券，所得資金在證券存入貴賬戶後第11個工作日才可以提取或用作購買股票。

Physical Securities Deposit Form 實貨證券存入指示

Note : ( I ) Securities received for deposit or through CCASS are subject to the rules and regulations of HKSCC. ( II ) Securities

will be credited to the client's securities account after the acknowledgement of receipt by CCASS. ( III ) The shares can be sold

one business day after they are duly deposited into your account. ( IV) If the shares are subsequently sold, client is not allowed

to withdraw the sale proceeds or utilize the fund to make subsequent buy trade until the 11th business day after the shares are

duly deposited.


